منقشات التعبير 2 
اهداء الى صديقتي كروومه
اختك روى نجد 

1- إرسال ثلاث جمل حول تعلم اللغة الإنجليزية.

تعلم اللغة الإنجليزية أمر مهم لحياتنا في العمل في المدرسة نحن بحاجة إلى استخدام هذه اللغة. استخدام العالم كله هذه اللغة كلغة رئيسية، لذلك علينا أن التواصل مع هذا العالم من خلال اللغة الإنجليزية.
Write three sentences about learning English.\
=learning English is important for our life in work in school we need to use this language.The whole world use this language as main language,so we have to communicate with this world by English language. >>>>

2-أين تريد أن دراسة اللغة الإنجليزية؟

أود دراسة اللغة الإنجليزية في بلد لغته الأم. مثل الولايات المتحدة الامريكية، وسيكون أفضل لهجة ومهارة أخرى لتعلم هذه اللغة.
Where would you like to study English?
I would like study English in a country for the native speaker .like united state of America .It will be better for accent and other skill for learn this language.

3-إرسال ثلاث جمل عن إنجلترا.

  انكلترا هي الضباب المدينة. عندما كنت تعيش في هذه المدينة هو مثل حلم. كل شيء جميل في الشارع المباني. أيضا هناك العديد من التسوق من الخيارات التي يمكن العثور عليها. "كرومه"عاد الترجمه ترجمه قوقل بس اهم شي نفهم المطلوب ^!^

Write three sentences about England.
England is fog city . when you live in this city it is like a dream. Everything is beautiful the street the buildings  . also the shopping there is many of choices you can find.





4-إرسال أربعة جمل حول التعلم عبر الإنترنت؟؟
التعلم اون لاين - التعلم عبر الإنترنت هو الأكثر أنواع esiest وcheabest التعليم الحديثة. - في الطالب للتعلم الإلكتروني لا يحتاج سوى جهاز كمبيوتر واتصال إينيرنيت. -مزايا التعلم الإلكتروني سهلة لايصال مع المعلمين ndstudents في أي وقت من جانب ساعات العمل الرسمية - من المزايا وناظر من آراء آخر التعلم الإلكتروني ونقطة دون الشعور اشيم أو الخوف من سوء
\Write four sentences about online learning.
The Online Learning - The online learning is most esiest and cheabest types of modern education . -  In e-learning student does not need only a computer and an inernet connection. -The advantages of e-learning easy to communicat with teachers a ndstudents at any time out side the official working hours - The a nather advantages of e-learning post opinions and point without feeling ashame or fear of mis

5- إرسال ثلاث جمل حول لماذا كنت ترغب في السفر إلى بلد آخر؟؟
السفر يساعد منظمة الشفافية الدولية إثراء حياتنا. لأنه يزيد معرفتنا ويوسع وجهة نظرنا. عندما نزور أماكن مثيرة للاهتمام، نكتشف ونتعلم أشياء كثيرة. نكتشف المناطق المحيطة بها أشخاص جدد، والنبات والحيوان. السفر ليس فقط يوفر لنا المتعة وadvanture، كما يوفر لنا رؤى رائعة وينير عقولنا.
Write three sentences about why you would like to travel to another country.\\
Traveling helps ti enrich our lives. It increases our knowledge and widens our perspective. When we visit interesting places,we discover and learn many things. We discover new people surroundings,plant and animals. Traveling not only provides us fun and advanture, it also provides us marvelous insights and enlightens our minds.


-6- إرسال ست جمل عن نوع الطعام الذي تحب. وصف ما يبدو وما الأذواق عليه.
- أنا أحب الطعام لذيذ وصحية ومشبعة يحتوي على العديد من العناصر الغذائية، وأنا أحب الطعام الإيطالي مثل المعكرونة والوجبات السريعة مثل برغر والبطاطا المقلية فمن السهل أن تجعل من طعم لذيذ.

Write six sentences about a type of food you like.  Describe what it looks like and what it tastes like.
\\ I  love the food delicious, healthy and saturated contains many of the nutrients, I like italian food like noodles and fast food like burger & french fries it's easy to made it  it taste delicious.




7- إرسال سبعة جمل عن المدينة التي تسكن فيها أخبرنا أين هو، وكيف كثير من الناس يعيشون هناك و\ \هنا الدكتور ماكمل السؤال


أنا أعيش في الدمام. انها مدينة كبيرة في السعودية جزيره العرب. انها مدينة جميلة. لها العديد من المدارس الجيدة واحد أو اثنين من الكليات. فمن مدينة هادئة ونظيفة وآمنة للعيش في. هو مكان جيد للعثور على وظيفة لائقة. أنها مدينة صناعية. انها شركات صناعة السيارات الكبيرة. ومن شركة صناعية. لديها واحدة من الشركات تحلية المياه الكبيرة.

Write seven sentences about  the city you live in.  Tell us where it is; how many people live there and\\

I live in Dammam . It is a City great in saudi arabia . It is a beautiful city. It has many good schools and one or two colleges . It is quiet , clean and safe city to live in .It is good place to find a decent a job . it is a industrial city . it is a large automakers .It is industrial company .it has a one of the large water desalination company.


8-إرسال عشرة جمل حول الانجازات العظيمة للمرأة في المجتمع الخاص بك.؟؟
- المرأة هي الأم رفع صالحها وتعلم الأطفال تربية والتعليم صالح. 2 - حصلت النساء في مناصب قيادية في العديد من المؤسسات الحكومية. 3 - مشاركة المرأة النشطة في القطاع الخاص، والتي أسفرت عن إنجازات إنجازات العالمي للمرأة السعودية في مختلف مجالات العلوم والمعرفة .4 - فازت النساء منهم العديد من الجوائز والشهادات والميداليات في مختلف .5 المعرفة الفنون - المرأة السعودية لديها نجاحات وإنجازات الدولية والإقليمية والوطنية هاكونا المملكة المرأة في العديد من المجالات. 6 - وهناك صفحة وتفوقت في الطب 7 - النساء الفائقة في الاقتصاد. 8 - والنساء برع في العمل الدبلوماسي. نجاحات المرأة في مجال الحكومة وغيرها من المجالات - 9. 10 - ولها نجاحات عالمية ....

Write ten sentences about the great achievements of women in your society.

- The woman is Mother raising her favor and breeding children learning and Teaching  favor. 2 - I got women to leadership positions in many government institutions. 3 - Women's active participation in the private sector , which resulted in the achievements of a global achievements of Saudi women in various fields of science and knowledge .4 - Women won them many awards and certificates and medals in various arts knowledge .5 - Saudi women have successes and achievements of international, regional and national Hakuna Women Kingdom in many areas . 6 - There are page were outperformed in medicine 7 - excelled women in the economy . 8 - and women excelled in diplomatic work. 9 - Women 's successes in the field of government and other fields. 10 - and have global successes ....



9-إرسال اثني عشر جمل حول الاختلافات بين الفتيان والفتيات الذين تتراوح أعمارهم 15-18 سنة.
الفرق بين الأولاد والبنات الذين تتراوح أعمارهم 15-18 سنة هي: 1 - اضطراب في الهوية و صورة الذات اضطراب بين الفتيان والفتيات، 2 - وكذلك العلاقة مع الله. 3 - الفرق بين الأولاد والبنات في الغضب .4 - الفرق بين الأولاد والبنات في العناد . 5 - والفرق بين الفتيان والفتيات التمرد في اضطرابات و العلاقات ( مع الوالدين الأقران المجتمع هناك أيضا دراسة المشاكل التي نراها بوضوح أزمة الاستقلال ) . 6 - الاعتماد وبالطبع العاطفة واضحة عن المشاكل لجميع .7 - الفرق بين الأولاد والبنات في مشاكل الكمبيوتر والانترنت. 8 - الفرق بين الأولاد والبنات في التدخين والمخدرات عدم الاهتمام. 9 - والفرق بين الفتيان و الفتيات من عدم التقدير . 10 - الفرق بين الأولاد والبنات في للشعر والجسم. 11 - الفرق بين الأولاد والبنات في نوع الرياضة. 12 - وهذا هو الفرق بين العديد من الفتيان والفتيات -----------------------


Write twelve sentences about the differences between boys and girls between the ages 15-18 years old.

the difference between boys and girls between the ages 15-18 years old are :1- Disturbance in identity and self image Disorder between boys and girls , 2 - as well as the relationship with God . 3 - the difference between boys and girls in anger .4 -the difference between boys and girls in stubbornness. 5 - and the difference between boys and girls rebellion in Disorders and relationships (with parents peer community there are also study problems we see clearly a crisis of independence) . 6 - dependence and of course the obvious emotion all problems for all .7- the difference between boys and girls in the problems of computer and internet . 8 - the difference between boys and girls in smoking and drugs lack of interest . 9 - and the difference between boys and girls lack of appreciation . 10 - the difference between boys and girls in for hair and body . 11- the difference between boys and girls in type sports. 12- and it is many difference between boys and girls -----------------------




10- إرسال عشرين جمل تصف أنواع مختلفة من الجماليات الشخصية وجهات نظركم حول هذا الموضوع.>> بالله دكتور انواع الفضاوة عندنا يعني ماعندنا بيت ومسؤليه ترى نعرف نألف كتاب بس مافضينا  تحدي يعني !! صبرا جميل والله المستعان
الترجمه
 
1 - " الشخصية الجمالية " ملاحظات على السلوك البشري لديهم تقودني إلى الاستنتاج بأن كل إنسان لديه المدمج في نظام التقييم الجمالي. 2 - يتم تطبيق هذا النظام على كل شيء تقريبا في الحياة ، وخلق التفضيلات الشخصية غير عشوائية من هذه القاعدة تبدو عشوائية . 3 - مكونات جمالية الشخصية هي تحت سيطرة الفرد لا مباشرة، وليس خارجا تماما عن السيطرة ، ولكن في مكان ما بين . 4 - أنا مسلمة يمكن للمرء أن يغير المرء الجمالية الشخصية مع جهد شخصي كبير ، ولكن هذا هو فقط ( واع) الوسائل التي يمكن أن تتأثر .
5 - من الصعب ( المستحيل الأرجح) لتحديد مصدر الجمالية الشخصية. 6 - مثل معظم سمات الإنسان، و المصدر هو على الارجح الطبيعة جزء وجزء النشأة. 7 - أنا التكهن بأن التفضيلات الجمالية لدينا هي في الغالب البيئية ، على الرغم من أنها تحتوي على بعض من المرجح الفطرية ، وتفضيل الوراثية.
8 - تؤثر على جماليات الشخصية في حياتنا بطرق مهم للغاية . 9 - أنها تؤثر على كيفية نعتقد أننا يجب أن تتصرف في العالم ، 10 - الأشياء التي تجلب لنا السرور، 11 - كيف نحدد العدالة و كيف ينبغي لنا أن نعامل الآخرين ، 12 - أهمية السعي من أجل المعرفة في حياتنا، الخ 13 - و الجمالية الشخصية يضفي عنصرا غير عقلاني في عقولنا لأننا عقد النزعات المتجذرة تجاه السلوكيات التعسفية .
 14 - و الجمالية الشخصية ربما يؤثر علينا أكثر من سوف نختار بوعي.
 15 - وفي الواقع ، غالبا ما يكون الجمالية الشخصية الذي يعطي حياتنا معنى. 16 - وهذه الصفات الأساسية تعطينا شيئا ونحن بالفطرة "معرفة" يجب علينا العمل من أجل . 17 - هم بديهيات الحياة .18 - مشاعر والتي نحن لا تحتاج الى التحفيز .19 - أنا مما يوحي بأن لدينا من امكانات فطرية . 20 - وينبغي أن تميز وتبني جماليات الشخصية.


 Write twenty sentences describing the different types of personal aesthetics and your views about it.

1- “the personal aesthetic” Observations on human behavior have lead me to the conclusion that every human being has a built-in aesthetic evaluation system. 2- This system is applied to nearly everything in life, creating non-random personal preferences from this seemingly random base. 3 - The components of the personal aesthetic are neither directly under the individual’s control, not completely out of their control, but somewhere in between. 4 - I postulate that one can change one’s personal aesthetic with a great personal effort, but that is the only (conscious) means by which it can be affected.
5- The source of the personal aesthetic is difficult (likely impossible) to pinpoint. 6- Like most human attributes, the source is probably part nature and part nurture. 7 - I speculate that our aesthetic preferences are mostly environmental, though they likely contain some innate, genetic preference.
8- Our personal aesthetics affect our lives in profoundly important ways. 9- They influence how we believe we must act in the world, 10-  which things bring us pleasure,11-  how we define justice and how we should treat others,  12- the importance of the quest for knowledge in our lives, etc.  13- The personal aesthetic imparts an irrational element into our minds because we hold deep-rooted tendencies towards arbitrary behaviors.
 14 - The personal aesthetic probably affects us more that we would consciously choose .
 15 - Indeed, it is often the personal aesthetic which gives our lives meaning. 16- These core attributes give us something we innately "know" we should work towards. 17- They are the axioms of life .18 - The feelings for which we need no stimulus .19-  I am suggesting that we possess innate. 20- We should characterize and embrace our personal aesthetics.




11-كيف القديم هو ممارسة الوشم؟
 
تاريخ الوشم بدأت قبل أكثر من 5000 سنة وكانت ممارسة لعدة قرون في العديد من الثقافات، لا سيما في آسيا وانتشرت في جميع أنحاء العالم.

 How old is the practice of tattooing?
The history of tattooing began over 5000 years ago and  has been practiced for centuries in many cultures , particularly in Asia and spread throughout the world

12-- لماذا لم البريطانيين ارتداء الوشم ؟

خلال عملية تدريجية التنصير في أوروبا ، و غالبا ما يعتبر الوشم العناصر المتبقية من الوثنية .
وبحلول القرن 19 الوشم انتشر في المجتمع البريطاني بين الجيش و الطبقات العليا في جميع أنحاء أوروبا، ولكن كان لا يزال يرتبط إلى حد كبير مع البحارة . باعتبارها شارات الشرف


 Why did the Britons wear tattoos?
During the gradual process of Christianization in Europe, tattoos were often considered remaining elements of paganism . And by the 19th century tattooing had spread to British society among the army and upper classes all over Europe but was still largely associated with sailors.  As a badges of honor.

13-كيف الرومان تغيير عقولهم عن الوشم؟



المواقف الرومانية نحو الوشم تغير تقاتل من البريطانيين الذين ارتدى تيري الوشم كما شارات الشرف. نظرا لطابعها غير قابل للمسح، وأصبح الوشم وسيلة لوضع العلامات العبيد. هذه الفكرة بطريقة أو بأخرى يسر الرومان وتغيير عقولهم عن الوشم التي تميز ليس فقط عبيدهم، بل أيضا وشم اللصوص والخارجين عن القانون ..
 How did the Romans change their minds about   tattoos?
Roman attitudes towards tattoos changed fighting an of britons who wore theire tattoos as badges of honor . due to its non erasable character; Tattoos became a way of marking slaves. This idea somehow pleased the Romans and change their minds about tattoos which they not only marked their slaves; they also tattooed thieves and outlaws..





14- ما هو الغرض من موكو ؟

في نيوزيلندا وقع زعماء الماوري المعاهدات عن طريق رسم النماذج المقلدة الدقيق للموكو أو وشم الوجه الشخصية. لا تزال تستخدم هذه تصاميم لتحديد حينها بوصفها عضوا في أسرة معينة، وترمز إلى إنجازات الشخص في الحياة. تلقي موكو تشكل معلما هاما بين الطفولة والبلوغ، وكان يرافقه العديد من الشعائر والطقوس

What is the purpose of moko?
in New Zealand maori leaders signed treaties by drawing precise replicas of their moko or personal facial tattoo. such designs are still used to identify the wearer as a member of a certain family and to symbolize a person’s achievements in life. Receiving moko constituted an important milestone between childhood and adulthood, and was accompanied by many rites and rituals 




